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DPr-BRM-II.0012.17.10.2024 

Protokół Nr 8/XI/2024 

posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 26 listopada 2024 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  5 radnych 

obecnych   -  4 radnych 

nieobecnych   -  1 radny 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz - Zelt. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 7/XI/2024 z dnia 6 listopada 2024 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2025 rok  

– druk nr 283/2024 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Łodzi na lata 2025-2050 - druk nr 284/2024 w obszarze merytorycznych 

zainteresowań komisji. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt powitała radnych, zaproszonych 

gości i po stwierdzeniu quorum (na podstawie listy obecności) otworzyła posiedzenie 

Komisji. 

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia. 

Zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad punktu 3a. w brzmieniu: 

 

3a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Specjalnych  

nr 10 w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 poprzez połączenie Szkoły Podstawowej 

Specjalnej nr 201 w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 i LVIII Liceum 

Ogólnokształcącego Specjalnego w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 i nadania statutu 

– druk nr 291/2024. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła porządek przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 7/XI/2024 z dnia 6 listopada 2024 r. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt poinformowała, że protokół został 

przesłany drogą elektroniczną. Zapytała, czy radni zgłaszają uwagi do jego zapisu? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła protokół nr 7/XI/2024 z dnia 6 listopada 2024 r. przez aklamację 

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2025 

rok – druk nr 283/2024 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Obsługi Administracyjnej p. Witold Fontner  

Wydatki ogółem 18 806 000 zł w tym z zadań zleconych 1 237 000 zł. Dużo zadań 

objętych Wieloletnią Prognozą Finansową, np. wydatki związane z dzierżawą obiektu 

przy ul. Smugowej 2 597 000 zł; zakup usług porządkowych 2 000 000 zł; zakup energii 

elektrycznej 1 200 000 zł; długoterminowy wynajem pojazdów do obsługi transportowej 

Urzędu Miasta Łodzi  1 250 000 zł. 

W zakresie dochodów jest to 431 000 zł, dochody z wynajmu i dzierżawy 208 000 zł; 

wpływy z opłat za wstąpienie w związek małżeński poza budynkiem Urzędu Stanu 

Cywilnego 220 000 zł; opłaty za wydanie formularza w zakresie spraw, które prowadzi 

USC 3 060 zł.  
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Faza pytań i dyskusji. 

 

Radny p. Sebastian Bulak: „czy flota pojazdów do obsługi UMŁ się zmniejszyła czy 

zwiększyła? Czy teraz została wymieniona? Jeśli tak to na jakie marki? Ile płacimy za 

poszczególne wynajmy? Czy ta kwota uległa zmianie w stosunku do poprzedniej 

umowy?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Obsługi Administracyjnej p. Witold Fontner:  

„w zakresie pojazdów, na początku listopada wygasła umowa na poprzednie samochody 

dotyczące obsługi kierownictwa, w połowie listopada wygasła umowa na trzy samochody 

elektryczne, teraz na przełomie listopada i grudnia będzie wygasała umowa na 

samochody mniejsze i transportowe. W związku z tym był przeprowadzony przetarg  

w wyniku którego zostało wynajętych 29 pojazdów w tym 11 elektrycznych, jest to 

związane z obowiązkami nałożonymi na nas przez ustawę o elektromobilności, flota 

która obsługuje UMŁ co najmniej w 30% musi składać się z samochodów elektrycznych. 

Ponieważ wszystko drożeje to kwota jest wyższa, ilość pojazdów się nie zmienia. Mamy 

jeszcze samochody, które są własnością miasta, ale one planowane są do zbycia, 

żebyśmy mieli tylko i wyłącznie pojazdy, które są z najmu.” 

Radny p. Sebastian Bulak: „czyli to 1 250 000 zł to jest na 29 pojazdów na rok.” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Obsługi Administracyjnej p. Witold Fontner: „tak.” 

Radny p. Sebastian Bulak: „a oprócz tego suwa marki Skoda jakie są samochody?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Obsługi Administracyjnej p. Witold Fontner: „mamy 

wynajmowane: Skody Superb, Skoda Kodiaq, Volkswagenem ID 4 elektryczny, 

Volkswageny ID 3 elektryczne, Volkswagen Cravter dostawczy, Cupra  Formentor.” 

 

Innych pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt poddała po głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2025 rok  

– druk nr 283/2024 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

 

Komisja w głosowaniu przy 3 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu 

miasta Łodzi na 2025 rok – druk nr 283/2024 w obszarze merytorycznych zainteresowań 

komisji. 
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Ad pkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 - druk nr 284/2024 w obszarze 

merytorycznych zainteresowań komisji. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Obsługi Administracyjnej p. Witold Fontner:  

„w zakresie Wydziału mamy dostosowanie do systemu zarzadzania ISO – kwota 29 000 

zł; dzierżawa obiektu na ul. Smugowej – kwota 2 500 000 zł; powierzchnia dla Wydziału 

Urbanistyki – kwota 917 000 zł; usługi porządkowo – czystościowe – kwota 2 000 000 zł; 

energia elektryczna – kwota 1 200 000 zł; najem pojazdów – kwota 1 250 000 zł; 

transmisja obrad rady – kwota 48 000 zł.” 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt poddała po głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 

Łodzi na lata 2025-2050 - druk nr 284/2024 w obszarze merytorycznych zainteresowań 

komisji. 

 

Komisja w głosowaniu przy 3 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 - druk nr 284/2024 w obszarze 

merytorycznych zainteresowań komisji. 

 

Ad pkt 4a. Zaopiniowano projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 

Specjalnych nr 10 w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 poprzez połączenie 

Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 201 w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 i LVIII 

Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159  

i nadania statutu – druk nr 291/2024. 

Radny p. Robert Pawlak odczytał uzasadnienie do projektu uchwały: „utworzenie ww. 

Zespołu uzasadnione jest specyfiką działalności obu szkół. Szkoła Podstawowa 

Specjalna nr 201 w Łodzi oraz LVIII Liceum Ogólnokształcące Specjalne w Łodzi mają 
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siedzibę w podmiocie leczniczym - Specjalistycznym Psychiatrycznym Zespole Opieki 

Zdrowotnej w Łodzi, przy ul. Aleksandrowskiej 159, który to realizuje świadczenia  

z  zakresu hospitalizacji stacjonarnych dla dzieci, młodzieży I (wczesny okres 

adolescencji) oraz młodzieży II (środkowy i późny okres adolescencji). Specjalistyczny 

Psychiatryczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Łodzi zapewnia dzieciom i młodzieży, 

mieszkającym na terenie Miasta Łodzi, stały dostęp do usług medycznych z zakresu 

psychiatrii. 

Połączenie ww. placówek w Zespół nie wpłynie na zatrudnienie nauczycieli 

i pracowników niepedagogicznych obu placówek, gdyż wszyscy pracownicy z dniem 

1 września 2025 r. staną się pracownikami Zespołu, swoje zadania realizować będą 

na dotychczasowych warunkach, zaś pracę świadczyć będą w tych samych miejscach. 

W obu placówkach nie jest planowane zwiększenie etatów zarówno pedagogicznych jak 

i niepedagogicznych. 

Utworzenie Zespołu Szkół Specjalnych nr 10 w Łodzi, jako jednostki organizacyjnej, 

stworzy warunki racjonalnego zarządzania obiema placówkami.” 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt poddała pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Specjalnych nr 10 

w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 poprzez połączenie Szkoły Podstawowej 

Specjalnej nr 201 w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 i LVIII Liceum 

Ogólnokształcącego Specjalnego w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 i nadania statutu 

– druk nr 291/2024. 

 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Zespołu Szkół Specjalnych nr 10 w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 poprzez 

połączenie Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 201 w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 

i LVIII Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego w Łodzi przy ul. Aleksandrowskiej 159 

i nadania statutu – druk nr 291/2024. 
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Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w obradach i zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

 

Protokół sporządziła                                               Komisja przyjęła protokół 

Anna Czyżykowska                 Ewa Bujnowicz - Zelt   

 

 Sekretarz Komisji                         Przewodnicząca Komisji 


